
 

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
  
     
 
Datum: 25 april 2022 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer B. Brandwijk (fractie: Slydregt.NU) 
 
 
Onderwerp:  Onderzoek Warmtenet 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Vraag 1: Is het college ermee bekend dat het warmtenet nu nog niet volledig werkt? En dat er 
om het warmtenet te laten draaien verwarmingsunits worden ingezet? 
 
Vraag 2: Is het college ermee bekend dat HVC een enquête verspreid die vraagt naar of het 
warmtenet naar alle tevredenheid werkt?  
 
Vraag 3: Is het college het er mee eens dat als een warmtenet aangesloten is op 
verwarmingsunits helemaal niet goed werkt? 
 
Indien nodig 
Toelichting: Door HVC wordt er gekeken naar de tevredenheid van het warmtenet middels een 
enquête. Maar het warmtenet werkt nog niet volledig zelfstandig. Er moeten extra 
verwarmingsunits worden ingezet. Het  
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